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Jokelan yläkoulun oppilaskunnan hallituksen mielestä paras ratkaisu Jokelan 

koulukeskuksen kehittämiseen on säilyttää ennallaan nykyinen malli. Eli että 

koulukeskusta kehitetään yläkoulu ja lukio kokonaisuutena. 

Perusteluina sille, että alakoulun luokkien yhdistäminen samoihin tiloihin 

yhtenäiskoulumalilla ei pidetä hyvänä ratkaisuna: 

- Liian monen ikäluokan sijoittaminen samoihin rakennuksiin toisi liian eri ikäisiä 

oppilaita samaan kouluun. Pienemmille oppilaille voisi olla epämukava aloittaa 

koulussa, jossa on niin paljon vanhempia ja toisaalta pienten energia rikkoisi 

nykyisen koulukeskuksen rauhan. 

- Liikaa oppilaita ja liikaa eri ikäisiä oppilaita samassa rakennuksessa. Vaikea 

muokata esim. järjestyssäännöt kaikille samanlailla sopiviksi (esim. puhelimen 

käyttö, välituntien vietto) 

- Pienemmät jäisivät isompien jalkoihin.  

- Liikunta- ja ruokailutiloihin tulisi liikaa käyttäjiä. 

- Yhtenäiskouluun siirtyminen vaikuttaisi osalla oppilaita koulumatkan 

pitenemiseen alakouluiässä. 

 

Jos yhtenäiskouluun suunniteltaisi kuitenkin ihan erilliset tilat alakoulu- ja 

yläkouluikäisille, sen voisi saada toimimaan. Yhtenä vaihtoehtona esitetty 5-9lk 

yhteinen koulu ei myöskään saa kannatusta. Koemme, että se hämärtäisi ala- ja 

yläkoulun rajaa ja aiheuttaisi yhden turhan siirtymän lisää (ensin 4> 5 lk ja sitten 6> 7lk). 

Jokelan koulukeskusta on toki tarve kunnostaa ja samalla pohtia luokkatilojen 

toimivuutta ja viihtyisyyttä. 

 

 
 


